
1. Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył prośbę p. Alicji Górczyńskiej w sprawie 

wsparcia finansowego w kwocie 1200 zł na sfinansowanie noclegów  

i częściowego wyżywienia dla 9 – osobowej delegacji z Niemiec z pozostałej 

działalności w Starostwie.  

2. Zarząd Powiatu zapoznał się z wyjaśnieniami dyrektora ZDP w sprawie pisma 

mieszkanców Radziejowa dotyczącego ułożenia chodnika i wjazdów przy  

ul. Kruszwickiej Nr 53,55,57,59, pozytywnie rozpatrzył to pismo i przekazał 

zadanie do realizacji w miarę posiadanych środków Dyrektorowi Zarządu Dróg 

Powiatowych. 

3. Zarząd Powiatu zapoznał się z wyjaśnieniami dyrektora SP ZOZ w sprawie 

wykupu garażu przy ul. Szpitalnej oraz odłożył sprawę do czasu zapoznania się  

z opinią rzeczoznawcy nt. szacunkowej ceny garaży. 

4. Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem w sprawie spotkania w dniu 15 lipca 

dotyczącego proponowanych rozwiązań realizacji i finansowania projektu 

„Budowa światłowodowej infrastruktury teleinformatycznej łączącej wybrane 

jednostki z wojewódzką siecią szerokopasmową.” 

5. Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie podania do publicznej wiadomości 

informacji o wykonaniu budżetu z Powiatu Radziejowskiego za II kwartał 2014 

roku. 

6. Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Radziejowskiego na 2014 rok. 

7. Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją nt. środków w PUP w Radziejowie. 

8. Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie partnerstwa z Gminą Bytoń w celu 

złożenia przez Gminę Bytoń wniosku na pozyskanie środków na inwestycję 

drogową.  

9. Zarząd Powiatu zapoznał się z zaleceniami pokontrolnymi z RIO.  

 


